
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 2. februar 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål L
Hvordan forholder ministeren sig på nuværende tidspunkt, og uanset om Ju-
stitsministeriet har planer om en evaluering af PET-loven, til kritikken fra Tilsy-
net med Efterretningstjenesterne om, at den del af PET-loven, der regulerer,
hvornår PET skal slette irrelevante personfølsomme oplysninger, reelt er sat
ud af kraft med lovændringen fra 1. marts 2017, jf. ”PET indsamler uden kon-
trol følsomme oplysninger om tusindvis af danskere” fra Politiken den 1. fe-
bruar 2018?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Josephine Fock (ALT).

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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